

Ref. Best. Møde 08-03 -2018

Mødedeltagere: Steen, Lena, Tommy, Ernst, Jørn og CJ

Fraværende.:

Pkt. 1, godkendelse af referat fra sidste b-møde. Godkendt

Pkt. 2, gennemgang af indkommen post.

1: DGI

a: årsmøde 6-mand: Lagt ud på hjemmesiden

b: generalforsamling: Den 21. marts P96 deltager ikke

c: landsdelsmesterskaber for klubhold: Sendt ud til alle medlemmer og hængt op

d: Petanquedag. Hænges op

e: Foreningsliste: Sendt ud til bestyrelsen

f: indbydelse til Berlin: Hængt op

2: DPF

a: veteranhold: Mangler holdleder

b: målgruppe: Sendt ud til alle medlemmer og hængt op

3: Fælleskontoret

a: repræsentantskabsmøde: P96 deltager

Tune petanque: Lagt ud på hjemmesiden og hængt op

Pkt. 3, gennemgang af nye og kørende sager.

a: generalforsamling: Steen har fået ref. til godkendelse

b: vedtægter: Jørn skulle have været valgt for 2 år i stedet for 1 år

c: arbejdsdag: 16 har meldt sig til dagen

d: rangliste turnering: Sendt ud til bestyrelsen, vi prøver at få Amagerbladet ud

e: sponsor: Tommy er i gang med ny sponsor

f: baner/hal: Vi for venter svar fra kommunen i løbet af maj

g: spillermøde: Blev afviklet i god ro og orden

e: standerhejsning: Sendt ud til alle medlemmer og lagt på hjemmesiden

Pkt. 4, regnskab: Godkendt

Pkt. 5, næste b-møde: 5 april kl. 09:00

Referent C-J